



DOUBLE THE JOY: BOOK SATURDAY, GET SUNDAY FREE!

Make the most of your weekend exhibitions or event with our exclusive offer at Marco Polo Hongkong Hotel and Gateway Hotel! Book a full-day Saturday rental and enjoy Sunday at no extra cost.

Versatile spaces. Seamless hosting. Unbeatable value.

- Valid for weekend bookings only
- Book by 30 September 2026 and host your event before 31 December 2026

Contact us today to reserve your double-day experience!

Terms and Conditions:

- This offer is only valid on selected dates and is subject to venue availability.
- This package cannot be combined with any other offers or promotions.
- Marco Polo Hotels — Hong Kong reserves the right to make the final decision on any matters or disputes.

For reservations or enquiries, please contact our events team at +852 2113 3218 or email to bqt.hkh@marcopolohotels.com.





週末雙重賞

馬哥孛羅香港酒店及港威酒店推出限時場地優惠，現凡預訂星期六全日活動場地，即可於星期日免費使用相同場地，節省預算，績效倍升！

空間靈活多變 • 服務專業完善 • 價值無與倫比

- 僅限週末預訂
- 須於2026年9月30日前預訂，並於2026年12月31日前舉辦活動

立即預訂，享受週末雙重賞！

條款及細則：

- 優惠只適用於指定日子及視乎場地供應情況。
- 會議套餐不可與其他優惠或推廣同時使用。
- 如有任何爭議，馬哥孛羅酒店—香港保留最終決定權。

查詢或預訂，請致電 +852 2113 3218或電郵至**bqt.hkh@marcopolohotels.com**聯絡宴會團隊。

